

中华人民共和国江苏省人民政府外事办公室

FOREIGN AFFAIRS OFFICE OF JIANGSU PROVINCIAL PEOPLE'S GOVERNMENT

第五届“友城绘”国际青少年绘画展 邀请函

尊敬的
尊敬的

省/市：
先生（女士）：

为进一步加强江苏与世界各国友城间的文化交流与合作，增进友城青少年间的了解与友谊，2021年，江苏省人民政府外事办公室将与江苏省人民政府新闻办公室、江苏省教育厅、江苏省文学艺术界联合会、江苏省广播电视总台等省有关部门联合主办第五届“友城绘”国际青少年绘画展。

本届绘画展以“心中的世界”为主题，面向4-12岁友城青少年。绘画材料和形式不限，水彩画、水粉画、版画、剪纸、儿童画、刮蜡画、漫画等均可。尺寸一律为A3纸大小。组委会将评选出一、二、三等奖作品，并举行颁奖典礼。未获奖选手将获得优秀证书。

请在绘画作品背面注明作者国籍、城市、姓名、出生年月、通讯邮箱，指导教师姓名，作品题目和简介等信息。

诚挚邀请贵省/市青少年参加本次绘画展。顺致最崇高的敬意。

江苏省人民政府外事办公室
2021年6月30日

INVITATION

Jiangsu International Youth Painting Contest 2021

June 30, 2021

Greetings from Jiangsu Province!

We sincerely invite you to join Jiangsu International Youth Painting Contest 2021 co-organized by Foreign Affairs Office, Information Office and Department of Education of Jiangsu Provincial People's Government, Jiangsu Provincial Federation of Literary and Art Circles, and Jiangsu Broadcasting Corporation. The purpose of this Contest is to strengthen the cultural exchange and cooperation between Jiangsu and its sister states and cities in the world and further the understanding and friendship between the youth of both sides.

With "World in Your Heart" as its theme, this year's Contest encourages the participation of children aged between 4 and 12. The material and form of painting includes, but is not limited to, aquarelle, gouache, printmaking, paper-cut, encaustic scratch and cartoon; but the painting size should be equivalent to A3 paper.

The best of the paintings will be awarded the first, second, third prizes accordingly. Painters who have not won a prize will be given an excellence certificate to honor their participation in this Contest. An awarding ceremony will be held in China.

Please kindly attach the following information to each painting: Title of the Painting, Painter's Nationality, City, Name, Age and Email, Guiding Teacher's Name, as well as A Brief introduction to the Painting.

We look forward to receiving beautiful paintings from your province/city.

Best regards.

Foreign Affairs Office of Jiangsu Provincial People's Government